



Representative Office of Japan to the P.A.

VIP 2 Center, 3rd floor, Al-Bireh - Ramallah

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123

www.ps.emb-japan.go.jp

PRESS RELEASE

January 4th, 2012

Completion of School Project in Jenin Governorate Supported by Japan

Today on January 4th, 2012, the completion ceremony for the Project for Construction of a New School Building in Aba Basic School was held in Marj Ebin Amer Municipality. Mr. Naofumi Hashimoto, Representative of Japan to the Palestinian Authority, Mr. Nasr Adam Hassan Na'im, Head of the Municipality, attended the ceremony. The project was funded by the Government of Japan in December 2010, through its Grant Assistance for Grassroots Human Security Projects (GGP).

Marj Ebin Amer Municipality has utilized a fund of USD 106,360 to construct a new one-story school building with three classrooms to accommodate all students currently studying in one storage room and three double-purpose classrooms. In addition, it will secure adequate and comfortable space for gymnastic activity by establishing an athletic room inside the new school building. By completing this project, Aba Basic School can receive more students and thus enhancing the educational service in this area.

Mr. Hashimoto in his speech expressed that the Japanese Government is determined to continue its support to Palestinian people from human security perspective as well as from its political stands for their efforts to establish a viable independent Palestinian state and to develop capacities of local institutions in providing basic daily services to population.

Since the inception of Japan's Grant Assistance for Grassroots Human Security Projects in Palestine, Japan has provided funding assistance to more than 300 projects with a total value of approximately 21 million US dollars, which is a part of Japan's total assistance to the Palestinians since 1993 exceeding USD 1.2 billion.

For further information about this project and GGP scheme, please contact Mrs. Diala Zaineddin-Dodin (Office: 02-241-3120/1).

Representative Office of Japan to the P.A.

VIP 2 Center, 3rd floor, Al-Bireh - Ramallah

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123

www.ps.emb-japan.go.jp



Mr. Hashimoto is cutting the ribbon with Mr. Nasr for opening the new building of East Aba Basic School



The new school building that was funded by the Japanese grant

For further information about this project and GGP scheme, please contact Mrs. Diala Zaineddin-Dodin (Office: 02-241-3120/1).

4.01.2012

بيان صحفي

الإنهاء من مشروع بناء مدرسي في محافظة جنين بدعم من اليابان

تم اليوم 4 كانون الثاني 2012 عقد مراسم احتفالية بمناسبة الانتهاء من مشروع إنشاء مبنى جديد لمدرسة عابا الأساسية في بلدية مرج بن عامر. وحضر الاحتفال كل من السيد ناؤفومي هاشيموتو - ممثل اليابان لدى السلطة الفلسطينية والسيد نصر نعيم، رئيس البلدية تم تمويل هذا المشروع من قبل حكومة اليابان في كانون الأول 2010 تحت إطار منح المساعدات اليابانية للمشاريع الأهلية والأمن الإنساني (GGP).

استخدمت بلدية مرج عامر منحة بقيمة 106,360 دولار أمريكي، لإنشاء طابق لمبنى جديد مكون من ثلاث غرف صفية لاستيعاب جميع الطلاب الذين يتلقون تعليمهم حالياً في مخزن و ثلاث غرف متعددة الأغراض . بالإضافة إلى ذلك، سيتم تأمين مساحة كافية ومريحة لأنشطة الجيماز من خلال إنشاء غرفة رياضة داخل مبنى المدرسة الجديد. ببلستكمال هذا المشروع، ستمكن مدرسة عابا الأساسية من استقبال المزيد من الطلاب وبالتالي تحسين الخدمات التعليمية في المنطقة.

وأعرب السيد هاشيموتو في كلمته عن عزم حكومة اليابان دعم الشعب الفلسطيني من منظور الأمن الإنساني والسياسي ودعم جهوده لاقامة دولة فلسطينية مستقلة قابلة للحياة، الى جانب دعم جهوده لتطوير قدرات المؤسسات المحلية لتوفير الخدمات الأساسية اليومية للناس

منذ بداية منح المساعدات اليابانية للمشاريع الأهلية والأمن الإنساني في فلسطين، قدمت حكومة اليابان المساعدة لأكثر من 300 مشروع بمبلغ 21 مليون دولار تقريبا، والتي تشكل جزء من إجمالي المساعدات اليابانية للفلسطينيين منذ عام 1993 والتي تصل إلى أكثر من 1.21 مليار دولار.